

On motion of Mr. Ouellet,

Resolved,—That the Clerk of the Committee be instructed to order and distribute to the members of the Committee copies of the Election Act of the Province of Quebec printed in 1967 and also the Election Act of the Province of Nova Scotia printed in 1966.

At 12:00 a.m. the Committee adjourned to the call of the Chair.

Tuesday, November 24, 1970.

(2)

[Text]

The Special Committee on Election Expenses met this day at 9:45 a.m. The Chairman, Mr. Chappell, presided.

Members present: Messrs. Breau, Chappell, Forest, Forrestall, Foster, Howe, McKinley, Noël, Walker.—(2).

Other Members present: Mr. Deachman, M.P., Mr. Duquet, M.P.

Witnesses: Mr. François Drouin, Chief Electoral Officer for Quebec; Mr. Jean-Marc Hamel, Chief Electoral Officer for Canada.

The Committee agreed unanimously that this day's meetings be held *in camera* and that the Clerk of the Committee be authorized to prepare «in extenso» the Minutes of Proceedings of the said sittings.

On motion of Mr. Howe, seconded by Mr. Walker,

Resolved,—That the Subcommittee on Agenda and Procedure consist of the Chairman, the Vice-Chairman, Mr. McKinley, Mr. Brewin and Mr. Laprise.

The Chairman introduced Mr. Drouin who made a statement before being questioned thereon.

At 11:00 a.m., the Committee adjourned until 3:30 p.m. this afternoon.

AFTERNOON SITTING

(3)

The Special Committee on Election Expenses reconvened *in camera* at 3:47 this afternoon. The Chairman, Mr. Chappell, presided.

Members present: Messrs. Chappell, Forest, Foster, Howe, McKinley, Noël.—(6).

Other Member present: Mr. Deachman, M.P.

Witnesses: (Same as at this morning's meeting).

The Committee resumed the questioning of the witnesses.

The questioning being completed, the witnesses were thanked for their valuable contribution and then retired.

At 4:55 p.m., the Committee adjourned to Thursday, November 26, at 9:30 a.m.

M. Ouellet propose, et il est

Résolu,—que les greffiers du Comité soient autorisés à commander et à distribuer aux membres du Comité des exemplaires de la Loi électorale de la province de Québec imprimés en 1967 et aussi de la Loi électorale de la province de la Nouvelle-Écosse imprimés en 1966.

A midi, la séance du Comité est levée jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le mardi 24 novembre 1970

(2)

[Traduction]

Le Comité spécial des dépenses électorales se réunit ce matin à 9 h 45. Le président, M. Chappell, occupe le fauteuil.

Députés présents: MM. Breau, Chappell, Forest, Forrestall, Foster, Howe, McKinley, Noël, Walker.—(9).

Autres députés présents: MM. Deachman et Duquet.

Témoins: M. François Drouin, président général des élections du Québec; M. Jean-Marc Hamel, directeur général des élections du Canada.

Le Comité convient à l'unanimité que les séances d'aujourd'hui soient tenues à huis clos et que le Greffier du Comité soit autorisé à préparer «in extenso» les procès-verbaux des séances.

M. Howe propose, avec l'appui de M. Walker, et il est

Résolu,—Que le sous-comité du programme et de la procédure comprenne le président, le vice-président, M. McKinley, M. Brewin et M. Laprise.

Le président présente M. Drouin. Celui-ci fait une déclaration et répond ensuite aux questions.

A 11 h du matin, le Comité suspend ses travaux jusqu'à 3 h 30 de l'après-midi.

SÉANCE DE L'APRÈS-MIDI

(3)

Le Comité spécial des dépenses électorales reprend ses travaux à huis clos à 3 h 47 de l'après-midi. Le président, M. Chappell occupe le fauteuil.

Députés présents: MM. Chappell, Forest, Foster, Howe, McKinley, Noël.—(6).

Autre député présent: M. Deachman.

Témoins: (Les mêmes que ce matin.)

Le Comité reprend la période de questions des témoins.

La période de questions terminée, on remercie les témoins de leur importante contribution et on leur permet de se retirer.

A 4 h 45 de l'après-midi, la séance du Comité est levée jusqu'à jeudi 26 novembre à 9 h 30 de l'avant-midi.

Le Greffier du Comité

Richard M. Prigent

Clerk of the Committee